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Link do nagrania z II sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:   

https://esesja.tv/SesjaII.html 

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr II.2024 

II Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 13 czerwca 2024 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 Radnych: 

1.Maria Angowska 

2. Adam Baran 

3. Agnieszka Bednarska 

4. Waldemar Bijoś 

5. Marek Cisek 

6. Sławomir Czyż 

7. Dariusz Hudzik 

8. Marek Kiczek 

9. Piotr Kobyłecki 

10. Magdalena Kotla 

11. Ryszard Liput 

12. Dominik Maziarz 

13. Piotr Pustelny 

14. Tadeusz Rak 

15. Andrzej Świder 

16. Katarzyna Warchoł 

17. Grzegorz Wojewoda 

18. Kamila Wróbel 

19. Andrzej Zając 

20. Antoni Ziobro 

21. Barbara Żak 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Raport o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

a) Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

b) Debata nad Raportem o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Boguchwały. 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok. 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym 

oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

https://esesja.tv/transmisja/53353/ii-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.htm#porzadek
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c) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Boguchwała za 2023 rok. 

d) Dyskusja. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

4. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Boguchwały za 2023 rok. 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Boguchwale o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Boguchwały z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

c) Dyskusja. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną środowiska – usuwania wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Przy Lubczy" w miejscowości Boguchwała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Boguchwała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego 

mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym 

mieszkaniu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych 

na II półrocze 2024 roku. 

15. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

16. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:11:12 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej 

Na wstępie pogratulował Panu Burmistrzowi Wiesławowi Kąkolowi za wyróżnienie w 

tegorocznej edycji „Podkarpacka Nagroda Samorządowa 2024” oraz zdobycie tytułu 

Najlepszego Burmistrza Województwa Podkarpackiego 2023 roku, życząc dalszych sukcesów 

i powodzenia w kolejnych działaniach na rzecz naszej gminy.  

Pan Piotr Pustelny pogratulował również Radnemu Grzegorzowi Wojewodzie za nominację 

na Najlepszego Sołtysa na Podkarpaciu 2023 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 

posiedzenia a następnie odczytał porządek obrad zapytał czy do przedstawionego porządku 

obrad są propozycje zmian. Propozycji zmian nie było. 

Ad.2. Raport o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:15:47 

a) Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały przedstawił działania podejmowane w 2023 

roku na rzecz rozwoju gminy, najważniejsze zadania, a także zmiany organizacyjne w 

urzędzie i jednostkach podległych. 

b) Debata nad Raportem o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył debatę nad Raportem o Stanie 

Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że Komisja 

pozytywnie ocenia Raport o Stanie Gminy Boguchwała za 2023 rok. Komisja rewizyjna 

stwierdziła, że jest on obszerny, kompleksowy. Jest on dostępny na stronie BIP. Raport 

obrazuje działalność gminy 2023 roku. Jest on podzielony na III części. Radna Pani Maria 

Angowska powiedziała, że mamy rekordową kwotę dochodów i wydatków. Gmina stara się 

stwarzać dobre warunki do życia. Zostało to również zauważone przez organy zewnętrzne 

poprzez przyznanie podkarpackiej nagrody samorządowej. Raport poparty jest wieloma 

wykresami i tabelami jest ich aż 48 a także dokumentacją fotograficzną.  

Pani Agnieszka Bednarska - Przewodnicząca Komisji Statutowo – Prawnej powiedziała, że 

Komisja podczas posiedzenia stwierdziła, że Raport jest sporządzony czytelnie, pokazuje 

rozwój naszej gminy w związku z powyższym opinia Komisji jest pozytywna.  

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Pan Antonii Ziobro- Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Ryszard Liput- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Radny Dominik Maziarz – poruszył temat związany z Przedszkolem Publicznym w 

Boguchwale, a mianowicie likwidację znajdującej się w nim kuchni. Podkreślił, iż jest to 

bardzo ważny temat, o którym nie wiedziała Komisja Edukacji i Rozwoju Społecznego i na 

następny raz poprosił o jakąś informację. Radny zapytał jak likwidacja kuchni ma się do 

Raportu, który został przedstawiony. Rodzice są zaniepokojeni. Likwidowane są dwa etaty. 

Skierował pytanie do Radnych czy mogą wspólnie wpłynąć na tą decyzję, jeżeli nie jest 

podjęta ostatecznie.  
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Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że jeżeli chodzi o temat kuchni w 

przedszkolu w Boguchwale zastanawialiśmy się długo co z tą kuchnią zrobić dlatego, że w 

tym przedszkolu doprowadziliśmy do sytuacji normalności tzn., że znajduje się w nim tyle 

oddziałów, ile powinno być.  Liczba dzieci do wyżywienia spadła. Na spotkaniu z rodzicami 

było powiedziane, że likwidacja kuchni nie będzie związana z jakością wydawanych 

posiłków. Większość naszych dzieci jest w tym momencie żywiona poprzez dowóz obiadów 

zarówno przedszkola jak i żłobki i nikt nie zgłasza żadnych zastrzeżeń. Na dzisiaj system 

przygotowania posiłków, dowozu, techniki, sprzętu, który pozwala, aby posiłki były ciepłe 

nie robi różnicy, pomiędzy kuchnią która jest na miejscu a kuchnią która dowozi to zdalnie. 

Posiłki do Boguchwały będą dowożone z kuchni oddalonej o 500m. Jeżeli chodzi o kwestie 

kosztowe, różnica jest znacząca między utrzymaniem kuchni w przedszkolu a kuchni z BFR.  

Opłaty za wyżywienie są takie same. Jakość wyżywienia również się nie zmienia kuchnia 

BFR działa około 2 lat. Spółka BFR jest spółką gminną, mamy nad nią kontrolę, jak również 

nad jakością. Jeżeli jest potrzebna dyskusja w gronie Radnych proponuję poruczyć ją na 

Komisji Edukacji, jeżeli temat likwidacji kuchni budzi emocje. 

Radny Dominik Maziarz – potwierdził, że ten temat budzi emocje i nie dziwi się rodzicom, 

którzy zadawali pytanie, dlaczego akurat to przedszkole. Powiedział, że panie, które poszły na 

chorobowe, zrobiły to z powodu likwidacji kuchni. Radny zapytał czy decyzja jeszcze nie jest 

podjęta ostatecznie.  

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że zawsze można dyskutować 

chociaż na dzień dzisiejszy wypowiedzenia są wręczone. Natomiast rynek pracy nie jest 

zamknięty, jeżeli panie będą zainteresowane mogą dostać ofertę pracy nawet w 

Boguchwalskim Forum Rozwoju.  

Radna Barbara Żak – powiedziała, że temat ten był poruszany na Komisji Edukacji i Rozwoju 

Społecznego, ponieważ budzi emocje i obawy, dotyczy dzieci. Od wyżywienia dzieci zależy 

ich dalszy rozwój. Czy nie byłoby dobrze potraktować tego rozwiązania jako projekt 

pilotażowy, pomimo że kuchnia BFR jest bardzo dobra uważam, że Panie gotujące na miejscu 

robią świetne potrawy. Proponowaliśmy na Komisji, aby odwiedzić kuchnię w Kielanówce 

oraz Boguchwale, aby sprawdzić jakość, zaczerpnąć opinii dzieci oraz rodziców.  

Pan Piotr Pustelny- zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Boguchwały. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Boguchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz 

Wojewoda, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
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Adam Baran, Waldemar Bijoś, Sławomir Czyż, Marek Kiczek, Magdalena Kotla, Dominik 

Maziarz, Kamila Wróbel, Andrzej Zając. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:54:52 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

finansowym oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy dokonała prezentacji sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok. Przedstawiła również sprawozdanie finansowe, na które składa 

się bilans z wykonania budżetu, łączny bilans gminy, łączny rachunek zysków i strat gminy, 

łączne zestawienie zmian w funduszu oraz informacja dodatkowa do sprawozdania 

finansowego za 2023 rok. Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego za 2023 rok złożonym przez Burmistrza Boguchwały. Radni nie wnieśli uwag 

do w.w sprawozdań 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr 5/57/2024 z dnia 21 maja 

2024 Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Boguchwały sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok. Skład orzekający pozytywnie zaopiniował przedłożone 

sprawozdanie. 

c) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinie Komisji 

Rewizyjnej do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna opiniując wykonanie budżetu za 2023 rok 

poddała analizie:  

1) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok.  

2) Sprawozdanie finansowe Gminy Boguchwała za 2023 rok.  

3) Informacje, o których mowa w art.267 ust.1, pkt 3 ustawy o finansach publicznych.  

Po analizie wyżej wymienionych dokumentów Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

d)Dyskusja. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Skarbnik Dorocie 
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Witek oraz pracownikom Referatu Budżetu i Finansów za skrupulatne prowadzenie finansów 

naszej gminy. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Radna Pani Barbara Żak- zapytała na jaki okres i jakich zasadach będzie zawarta umowa 

pomiędzy najemcami a SIM Podkarpacie, bo orientuje się, że zasady są tam takie, że osoby 

nie mogą mieć zdolności kredytowej, ale też nie mogą przekroczyć pewnego progu dochodu. 

Natomiast co się stanie, jeżeli ten próg zostanie przekroczony a umowa zostanie podpisana.  

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że są to bardzo szczegółowe 

pytania, które najlepiej kierować do Prezesa, kryteria są sprawdzane na dzień podpisywania 

umowy wiec później, jeżeli ktoś tych kryteriów nie spełnia to i tak umowę ma już podpisaną. 

Pan Mecenas Konrad Wesołowski – powiedział, że zauważono ten problem w spółce SIM. Na 

chwilę obecną są podpisywane umowy partycypacji i na ten moment kryterium dochodowe 

nie jest wymagane. Ustawa mówi, że kryterium dochodowe bada się w momencie 

podpisywania umowy najmu. Natomiast umowa najmu będzie podpisywana w momencie, 

kiedy powstaną budynki. Jeżeli chodzi o Boguchwałę za 2 lata już mają być. Zauważyliśmy 

fakt, że to kryterium dochodowe może niektórym wzrosnąć i może pojawić się problem. 

Mamy pomysł jak ten problem rozwiązać, żeby wcześniej podpisywać umowę najmu 

natomiast jest to rozwiązanie niekonwencjonalne jeszcze nie stosowane w żadnym SIM-ie. 

Pomysł jest w momencie konsultacji i nie jest wykluczone, że zostanie wdrożony jak będzie 

to możliwe.  

Radna Pani Barbara Żak- powiedziała, że projekt jest świetny.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

Wyniki głosowanie 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik 

Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz 

Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Kiczek. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.4. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Boguchwały za 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:39:34 

 

a) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego udzielenia absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Boguchwały za 2023 rok. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Boguchwale o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Boguchwały z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła Uchwałę Nr 

5/36/2024 z dnia 7 czerwiec 2024 roku Składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Boguchwale o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 r. 

Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie po rozpatrzeniu wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Boguchwale pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok.  

c)Dyskusja. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

Radny Pan Marek Kiczek – powiedział, że głosujemy uchwały, które tworzą pewien zespół 

uchwał, co działo się w 2023 roku. Jeżeli chodzi o formalną stronę wykonania budżetu jak 

najbardziej pozytywnie ocenia jako Radny zarówno dokumenty jak i treść. Pogratulował 

również zdobytych nagród. Natomiast przechodząc do oceny merytorycznej podkreślił, iż jest 

nowym Radnym i nie miał okazji współpracować z Panem Burmistrzem. W wyborach 

startowali z osobnych komitetów więc programy siłą rzeczy różniły się. Uważa również, że 

nie powinniśmy ulegać populizmowi i rozdawnictwu natomiast w pewnych obszarach się 

różnimy. Biorąc pod uwagę pewne kierunki, które były wykonywane w 2023 roku, 

wstrzymywał się od głosu na Komisjach. Głownie dotyczy to oświaty, o której dużo 

mówiliśmy i jak najbardziej popiera inwestycję w infrastrukturę, bo jest to rzecz istotna 

natomiast w kampanii w sposób czytelny mówili o tym, że ich zdaniem trzeba zmienić nieco 

kierunek, jeżeli chodzi o zarządzanie jednostkami oświatowymi głownie chodzi o żłobki i 

przedszkola więc cieszą się bardzo, że powstają, ale z drugiej strony woleliby, żeby nowo 

oddawane żłobki były zarządzane bezpośrednio przez gminę. Jeżeli chodzi o sprawy bieżące 

wspomniana była kwestia zamykania kuchni w przedszkolu w Boguchwale, jego zdaniem nie 

jest to dobry kierunek. Zdaje sobie sprawę z kosztów, że trzeba wypracować nadwyżkę 

bieżącą i co do tego jest pełna zgoda. Jeżeli kuchnia funkcjonuje poza wszelką cenę starałby 

się ją utrzymać. Jego zdaniem jakość posiłków się zmieni, jeżeli są one przewożone. Pan 

Marek wrócił również do sprawy związanej z I sesja, ponieważ mówił o tym, że chcieliby 

wziąć odpowiedzialność za to co dzieje się w gminie i uprawnia ich do tego wynik jaki 

osiągnęli. Chcieliby podjąć to wyzwanie nie dla własnego dobra tylko z uwagi na wolę 

mieszkańców. Tak się nie stało, decyzje zapadły. Ocenia to źle, natomiast podkreślił, iż w 
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dalszym ciągu stoją z wyciągniętą ręką, bo chodzi tu o dobro gminy i mieszkańców. Dlatego 

nie będzie głosował przeciwko i się wstrzyma. Jednak liczy na to, że mimo tego, co stało się 

na I sesji, będzie współpraca. Pogratulował Panu Burmistrzowi i powiedział, że liczy na to, że 

w przyszłym roku i najbliższych latach kadencji z pełnym przekonaniem będziemy wszyscy 

mogli zagłosować „ZA”. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że jeżeli chodzi o oświatę i 

pomysły wyborcze, zgadza się, że wszystko powinno być państwowe, żłobki, przedszkola 

tylko, że nikt nie stworzył warunków do tego, aby tak było, a przede wszystkim nikt nie dał 

na to pieniędzy. Przedstawiają Państwo krzywy obraz rzeczywistości, ponieważ nie ma ludzi 

do pracy w oświacie a dzieciom w placówkach nie dzieje się krzywda. Problem dziś polega 

na tym, że są oczekiwania, które próbujemy spełniać nikomu nikt nie robi na złość. Gdybym 

nie dbał o dzieci nie robilibyśmy dwóch żłobko-przedszkoli, remontujemy szkoły, wydajemy 

mnóstwo pieniędzy, żeby dbać o dzieci, dajemy stypendia. Jeżeli chodzi o pracowników dziś 

mają rynek pracy wolny. Jeżeli chodzi o system, który opracowaliśmy mowa o żłobach, 

przedszkola został on opracowany dużo wcześniej przed poprzednią kadencją. Został on 

zaakceptowany i pokazywaliśmy go jako system dobrych praktyk. Dzięki temu mamy dobrą 

jakość, naprawdę na wysokim poziomie a z drugiej strony mamy pewne koszty w ryzach. 

Możemy zrobić jak inne gminy, że wszystko mają samorządowe tylko, że one nie mają dziś 

bilansu. I pytanie czy robimy wszystko państwowe tylko, że wtedy nie stać nas będzie na 

cokolwiek czy idziemy naprzód. Czy rodzice wtedy będą szczęśliwi i zadowoleni jak nie 

będzie miejsca w szkołach w gminie i będę musieli uczęszczać do Rzeszowa. Więc 

zastanówcie się nad tym. Jeżeli chodzi o jakość posiłków nie chce się na ten temat 

wypowiadać, bo nie jestem specjalistą tak jak mówiłem wcześniej, większość dzieci w gminie 

jak i w Rzeszowie ma dowożony catering. Mamy dziś swoją własną spółkę po to, aby ona tą 

jakość utrzymywała. Nie skazuje tego przedszkola na nie wiadomo jakiego pochodzenia 

catering. Bierzmy odpowiedzialność za to co się dzieje. Rozumiem obiekcje rodziców, lecz 

nie podporządkowujmy całego zarządzania i nie patrzmy na cały pryzmat zarządzania gminą 

przez cały poprzedni rok tym, że dzisiaj likwidujemy kuchnię, która gotuje dziennie 120 

obiadów z około 1000. Demokracja oznacza to, że rządzą Ci którzy mają większość. Jeżeli 

wy mówicie, że chcecie mieć większość w Radzie to jak uszanujecie tych którzy głosowali na 

Przyjazną Gminę Boguchwała a ich było mimo wszystko więcej. Przestrzegam przed tym, 

abyśmy się nie podzielili. Problemów, które naprawdę nas czekają i które są w tej gminie jest 

ogrom. Jeżeli będziemy sobie ich przysparzać sami to tak nie damy rady. Ja będę dalej gminę 

prowadził tak, aby było dobrze. Liczy się dobro gminy. 

Radny Pan Marek Kiczek – powiedział, że wiele rzeczy, o których było wspomniane nie 

miało miejsca. Nie powiedział, że chcieli wszystko socjalistycznie rozdawać za darmo. Druga 

sprawa dotycząca demokracji, to zdają sobie z tego sprawę, ale jest też obyczaj polityczny, 

który był dotychczas przestrzegany. Trudno abyśmy nie wystawili swoich kandydatów czy to 

na przewodniczącego czy na zastępców. Liczymy się z tym, że macie większość i możecie 

zrobić wszystko i nikt o to nie ma pretensji. Chodzi o to, że przez kilka kadencji był jakiś 

obyczaj a dziś tego obyczaju nie ma. Poprosił, aby nie obarczać go swoimi decyzjami. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie chce wchodzić w 

dyskusje dotyczące obyczajów. Pojawiły się nietypowe zachowania na dzień przed sesją. 

Nagabywanie innego komitetu i namawianie do głosowania. 

Radna Pani Barbara Żak powiedziała, że nie jest ani z jednego ani drugiego komitetu i stara 

się być pośrodku tego wszystkiego. Powiedziała, że pracownicy, którzy będą zwalniani 
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istotnie znajdą miejsca pracy, ponieważ dobry kucharz zawsze się obroni. Dodała, że dziś 

idziemy w stronę kuchni lokalnych, masówka się nie sprawdziła. Wie, że są koszty, Genius 

Loci ma bardzo dobre posiłki. Mimo wszystko to są dzieci. W domach niektóre mamy też 

coraz mniej gotują, bo nie mają czasu i tu jest taki moment, że jeżeli są te kuchnie można 

wspomóc tych rodziców w kuchniach lokalnych. Takie jest jej zdanie i chce spojrzeć w oczy 

szczerze swoim wyborcom, jak opuści salę.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że jesteśmy przy 

absolutorium za 2023 rok. Bieżące tematy są bardzo ważne, trzeba je poruszać i omawiać 

jednak należy skoncentrować się na temacie. Nikt więcej nie zabrał głosu.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, iż udzielenie absolutorium 

jest wyrazem uznania dla Pana Burmistrza i jego pracowników za dotychczasową pracę co 

przekłada się na tytuł uznania najlepszego Burmistrza poprzedniej kadencji.    

d) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz 

Wojewoda, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Adam Baran, Waldemar Bijoś, Sławomir Czyż, Marek Kiczek, Magdalena Kotla, Dominik 

Maziarz, Kamila Wróbel, Andrzej Zając. 

Uchwała została podjęta. 

Pan Burmistrz Wiesław Kąkol podziękował za udzielenie absolutorium. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:34:34 

Pani Dorota Witek Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania ponad budżet 2024 roku z tytułu realizacji zadania majątkowego pn.: 

„Przebudowa drogi gminnej Lutoryż– Rędziny - projekt” w kwocie 60.000,00zł. Termin 

spłaty zaciąganego zobowiązania ustala się na 2025 rok. Źródłem pokrycia zaciąganego 

zobowiązania będą dochody własne gminy Boguchwała pozyskane w 2025 roku. Wartość 

środków przeznaczonych na wykonanie projektu w budżecie na 2024 r. w wysokości 

90.000zł. Całkowity planowany koszt wynosi 150.000zł. 
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Radny Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczo 

wydał pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Uchwała została podjęta. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:36:19 

Pani Dorota Witek Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania ponad budżet 2024 roku z tytułu realizacji zadania bieżącego pn.: 

„Przygotowanie planu ogólnego Gminy Boguchwała” w kwocie 500.000,00zł. Termin spłaty 

zaciąganego zobowiązania ustala się na 2025 rok. Źródłem pokrycia zaciąganego 

zobowiązania będą dochody własne gminy Boguchwała oraz dofinansowanie z Krajowego 

Planu Odbudowy (KPO), pozyskane w 2025 roku. Zgodnie z nowymi przepisami każda 

gmina będzie musiała przygotować i uchwalić plan ogólny w terminie do 1 stycznia 2026 r. 

Plan zastąpi dotychczasowe studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy. W ramach środków Krajowego Planu Odbudowy (KPO). W ramach 

tego konkursu Gmina Boguchwała będzie się mogła ubiegać o wsparcie do maksymalnej 

kwoty 243.251,42zł. W związku z powyższym, aby móc przeprowadzić postępowanie 

przetargowe i zawrzeć umowę na realizacje w/w zadania potrzebna jest zgoda Rady. 

 

Radny Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczo 

przedstawił  pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:38:39 

 

Pani Dorota Witek Skarbnik – powiedziała, że dokonuje się zmian w planie dochodów w 

budżecie gminy na 2024 rok – zmniejszenie o kwotę 8.033,00zł. Dokonuje się zmian w planie 

wydatków w budżecie gminy na 2024 rok – zwiększenie o kwotę 551.202,00zł. Zwiększa się 

planowane przychody budżetu na 2024r. o kwotę 559.235,00zł, z tytułu wolnych środków, 

jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym 

wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Dokonuje się zmian w planie 

wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w 2024r. Zwiększa się plan 

dochodów na 2024r. i zwiększa się plan wydatków nimi finansowanych jednostek 

oświatowych o kwotę 24.355,00zł. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 

163.197,00zł z tytułu środków z Funduszy Pomocy Ukrainie. 

 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

   Zwiększenie dochodów w planie finansowym SP w Boguchwale w związku z 

organizacją zajęć nauki pływania dla uczniów- -wpłaty rodziców za transport dzieci na 

basen w kwocie 2200 zł – dostosowanie do wpływów 

  

   Zwiększenie dochodów w planie finansowym SP nr 1 w Niechobrzu w związku z 

organizacją zajęć nauki pływania dla uczniów- wpłaty rodziców za transport dzieci na 

basen w kwocie   3187 zł - dostosowanie do wpływów 

  

   Zwiększenie planu finansowego w dochodach za refaktury za media w związku z 

zawartą umową użyczenia lokalu na prowadzenie żłobka w budynku ZS w Kielanówce 

w kwocie 15000zł. 

  

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

   zmniejszenie dochodów z tytułu dofinansowania Polski Ład Remont kapliczek w 

Gminie Boguchwała - dostosowanie do kwot przetargowych  w kwocie 28420 zł 
  

Wydatki: 

Dział 600 Transport i łączność 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

   Zwiększenie środków z uwagi na konieczność wykonania nakładek na drogach, 

których nie uda się naprawić poprzez łatanie i uzupełnianie ubytków lokalnych w 

kwocie  154000 zł 

  

 

Dział 750 Administracja publiczna 

Rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) 

   zwiększenie planu odpisu na ZFŚS do wysokości należnego na 2024r.   w kwocie 

15235 zł 
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Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne 

   przesuniecie środków z bieżących na majątkowe i  wprowadzenie nowego zadania pn. 

"Zakup wyposażenia dla OSP"  dla wyposażenia powyżej 10tys. będącego środkiem 

trwałym  kwota  11377 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

   Zwiększenie planu finansowego wydatków w paragrafie 4260 w związku z 

zwiększonymi opłatami za media w kwocie  15000 zł 
  

   Zwiększenie wydatków w planie finansowym SP w Boguchwale w związku z 

organizacją zajęć nauki pływania dla uczniów- wpłaty rodziców za transport dzieci na 

basen oraz opłacenie faktury za transport w kwocie 2200 zł 

  

   Zwiększenie wydatków w planie finansowym SP nr 1 w Niechobrzu w związku z 

organizacją zajęć nauki pływania dla uczniów- -wpłaty rodziców za transport dzieci na 

basen oraz opłacenie faktury za transport w kwocie  3187 zł 

  

   Wprowadzenie nowego zadania majątkowego pn. „Pierwsze wyposażenie budynku 

przedszkola w Kielanówce”  w kwocie 30000 zł 

Dział 852 Pomoc społeczna 

Rozdział 85295 Pozostała działalność 

   przeniesienie wydatków pomiędzy rozdziałami 85504 a 85295 w związku z 

kontynuacją działalności 07-12/2024 Klubu Seniora w Zarzeczu w kwocie  13880 zł 
  

   przeniesienie wydatków pomiędzy rozdziałami 85504 a 85295 w związku z 

kontynuacją działalności 07-12/2024 Klubu Seniora w Boguchwale w kwocie  18104 zł 
  

Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

Rozdział 85395 Pozostała działalność 

 Zwiększenie planu wydatków majątkowych z tytułu aportu finansowego do BFR Sp,. z 

o.o. z siedzibą w Boguchwale z przeznaczeniem na doposażenie w sprzęt 

gastronomiczny pomieszczeń kuchni w budynku żłobko-przedszkola w Kielanówce, 

niezbędny do świadczenia usług żywienia dzieci w placówkach oświatowych w kwocie 

300000 zł 

Dział 855 Rodzina 

Rozdział 85504 Wspieranie rodziny 

   przeniesienie wydatków pomiędzy rozdziałami 85504 a 85295 w związku z 

kontynuacją działalności 07-12/2024 Klubów Seniora w Zarzeczu i Boguchwale w 

kwocie 31984 zł 

  

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdział 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg 

   Zwiększenie wydatków bieżących w kwocie 25000 zł na usługi za przeprowadzenie 

audytu efektywności energetycznej , przygotowanie i złożenie wniosku do URE, 

doradztwo lub rozpisanie przetargu pod inwestycje Rozświetlamy Polskę, pod 

względem prawnym oraz technicznym oraz przy sprzedaży praw do świadectw 

efektywności energetycznej tzw. „białych certyfikatów” na Towarowej Giełdzie 

Energetycznej po wcześniejszym uzyskaniu zgody Zamawiającego. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 

   zmiana planu Funduszu sołeckiego Zarzecze zgodnie z Uchwałą nr 12.2024 Zebrania 

wiejskiego w Zarzeczu w dniu 15 maja 2024r.  w kwocie 2327,48 zł – przesunięcie 

między przedsięwzięciami 

  



13 

 

   Zmniejszenie planu na zadaniu pn. "Rozbudowa siedziby MCK w Boguchwale"   w 

kwocie 55000 zł 

   Wprowadzenie nowego zadania pn. "Modernizacja części biurowej budynku MCK w 

Boguchwale- montaż klimatyzacji" w części zajmowanej przez MOPS w kwocie  

40000 zł 

   Zmniejszenie planu na zadaniu pn. "Remont kapliczek w Gminie Boguchwała" RPOZ   

w kwocie 28420 zł – dostosowanie do kwot poprzetargowych 

Dział 926 Kultura fizyczna 

Rozdział 92695 Pozostała działalność 

  Zwiększenie planu na zadaniu pn. Modernizacja terenów rekreacyjnych w Kielanówce   

50000zł 

Przychody: 

   Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy - zwiększenie planu o kwotę 

559235zł dla zbilansowania budżetu.   

 

 

Radny Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczo 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:41:11 

 

Pani Dorota Witek –Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała dotyczą 2024 – 2036. Zmiany wynikają ze zmian 

wprowadzonych uchwałą Rady z dnia 18 kwietna 2024 roku jak również zarządzeniami w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok w okresie od 28 marca do dnia dzisiejszego.  

 

Radny Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczo 

przedstawił pozytywną opinię Komisji.  
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Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Uchwała została podjęta. 

 Ad.9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną środowiska – 

usuwania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:42:32 

Pan Paweł Midura Zastępca Burmistrza- powiedział, że uchwała ta określa zasady 

przyznawania dotacji jak również obowiązki kto może ubiegać się o taką dotację, wymagania 

formalne jakie należy spełniać. W związku ze zmianą rozporządzenia komisji Unii 

Europejskiej nr 1407/2013 z dnia 18 grudnia 2013r sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu 

o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis obowiązywało do 31 grudnia 

2023 roku z możliwością stosowania jego przepisów w sześciomiesięcznym okresie 

przejściowym od daty jego wygaśnięcia czyli do 30 czerwca bieżącego roku. Nowe 

Rozporządzenie Komisji Unii Europejskiej 2023/2831 z dnia 13 grudnia 2023 r. w sprawie 

stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de 

minimis z dnia 13 grudnia 2023 r. obowiązuje do 31 grudnia 2030 r. z możliwością 

stosowania jego przepisów w sześciomiesięcznym okresie przejściowym od daty jego 

wygaśnięcia.  

 

Radny Pan Andrzej Świder - Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zasad przyznawania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z ochroną środowiska – usuwania wyrobów zawierających azbest pochodzących 

z terenu gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 
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Uchwała została przyjęta.  

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Przy Lubczy" w miejscowości Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 03:46:16 

 

Uchwałę referował Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego, poprosił Radę Miejską o przyjęcie autopoprawki.  

 
Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Przy Lubczy” w miejscowości Boguchwała. 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 5, art. 40 ust. 1 i art. 41 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r., poz. 40 z późn.zm.) art. 3 ust. 1, art. 20 ust. 1 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2023 r., 

poz. 977) w związku z art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2023 

r., poz. 1688) po stwierdzeniu, że nie narusza on ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Boguchwała (Uchwała nr XXVIII/336/05 Rady 

Gminy w Boguchwale z dnia 28.04.2005 r. z późn.zm.) Rada Miejska w Boguchwale 

uchwala, co następuje.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Przy Lubczy” w miejscowości Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, 

Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Kamila 

Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

PRZECIW (1) 

Sławomir Czyż 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Baran 

 

Autopoprawka została podjęta. 

 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

poprosił o przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Przy Lubczy" w miejscowości Boguchwała. Powiedział, 

że obszar objęty przedmiotowym planem dotyczy działek 1245/1 i 1246 położonych w 
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obrębie Boguchwała przy granicy z miastem Rzeszów, w bezpośrednim sąsiedztwie ulicy 

Cichej i Teodora Lubomirskiego. Obszar objęty zmianami to około 2.0 ha. i stanowi były 

stadion Klubu Piłkarskiego "Motor" Boguchwała.  Dotychczasowe przeznaczenie to tereny 

usług komercyjnych. Przeznaczenia terenów jako: teren zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej lub usług – MW-U, teren komunikacji drogowej wewnętrznej – 1KR. Celem 

zmiany jest umożliwienie wprowadzenia uporządkowanej zabudowy i zagospodarowania 

terenu, zgodnie z aktualnymi zamierzeniami inwestycyjnymi, wynikającymi z potrzeb 

rynnowych na tego typu inwestycje.  
 

Radny Pan Andrzej Świder - Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Radny Pan Dominik Maziarz- powiedział, że nie do końca rozumie odczytany projektu 

uchwały, ponieważ działki były sprzedawane pod inwestycję tak zakładał plan, który był na 

tym terenie. W trakcie pojawiła się uchwała, gdzie inwestor poprosił o zmianę planu na 

mieszkania wielorodzinne. Zasugerował, że w trakcie takiego przekształcenia ponosi się 

opłatę, która rekompensuje różnicę. Radny powiedział, że domyśla się, że cena działki pod 

inwestycje jest inna za ar jak pod budownictwo wielorodzinne i czy nie można było pomyśleć 

o takiej zmianie przed sprzedażą by móc ją sprzedać na innych warunkach.  

 

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz- powiedział, że działka była sprzedawana jako tereny 

inwestycyjne z tym, że tereny inwestycyjne mają podobne ceny jak tereny mieszkaniowe. 

Działka była wyceniona na ponad 20 tysięcy za ar. Wcześniejszy plan miejscowy zakładał, że 

można wykorzystać ją w różnoraki sposób. Powiedział, że właściciel zgłosił się z prośbą o 

zmianę planu do czego przychyliliśmy się i ważne jest to, żeby działka nie stała pusta tylko 

aby coś się na niej działo.  

 

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz poprosił o wyjaśnienia Kierownika Referatu Mienia Gminy i 

Planowania Przestrzennego Pana Dariusza Weremińskiego. 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego – 

powiedział, że opłata jest pobierana, jeśli dotychczasowy właściciel w ciągu 5 lat od daty 

uchwalenia Miejscowego Planu będzie sprzedawał nieruchomość, wtedy pobierany jest   

procent, który stanowi różnicę pomiędzy ceną sprzed uchwalenia Miejscowego Planu  

a wartością nieruchomości po uchwaleniu Przedmiotowego Planu.  

 

Radny Pan Dominik Maziarz- stwierdził, że gdyby działka została przekształcona od 

początku to byłaby sprzedana za wyższą cenę. Zapytał czy zmiana ta obciążyła budżet gminy.  

 

Radna Pani Barbara Żak - zapytała, czy powstanie tam blok wielomieszkaniowy i jakiś 

konkretny sklep.  

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego – 

powiedział, że przewidziana jest zabudowa wielorodzinna oraz sklep usługowy o funkcji 

nieuciążliwej dla środowiska jak i usługi komercyjne.  

 

Radny Pan Marek Kiczek- zapytał, ile działka jest warta na dzień dzisiejszy, gdyby plan 

został uchwalony.  
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Pan Wiesław Kąkol Burmistrz –powiedział, że działka ta kiedyś była działką, na której został 

uchwalony plan miejscowy z tym, że była to działka przeznaczona na cele publiczne i gdyby 

wtedy została sprzedana to za niską cenę. Plan miejscowy został zmieniony pod inwestycję co 

dało możliwość sprzedaży działki za ponad 20 tysięcy za ar i była to dobra cena.  

 

Radny Pan Dominik Maziarz- powiedział, że mimo wszystko ma poczucie, że budżet gminy 

na tym stracił i że nie padła propozycja o wstrzymaniu się ze sprzedażą działki.  

 

Radny Pan Marek Kiczek- poprosił o szczegółowe szacunki po zmianie miejscowego planu. 

Zapytał jaka jest pewność, że inwestor przystąpi do aktywności co da nam mieszkańców, 

podatki i wszystko co związane z inwestycją.  

 

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz- powiedział, że na obecną chwilę nie zostało zrobione 

zestawienie szacunkowej wartości nieruchomości po zmianie planu. Jeżeli będzie zmiana 

wartości to ona będzie wynikała z transakcji, którą zawrze właściciel z kolejnym nabywcą. 

Wtedy będzie wiadomo, ile ta działka jest warta rynkowo. Nikt nie da gwarancji czy tam 

faktycznie coś powstanie sam plan tego nie wymusza. Na dzień dzisiejszy chcemy, aby ten 

teren pracował na korzyść mieszkańców, dlatego zmieniany jest plan miejscowy. Koszty 

które poniesiemy na zmianę planu, odrobią się w podatkach w rok.   

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego- 

powiedział, że wartość gruntu ocenia potencjalny nabywca. Podczas aktu notarialnego 

przekazywany jest do gminy a gmina analizuje go pod kątem możliwości pobrania opłaty 

planistycznej.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Przy 

Lubczy" w miejscowości Boguchwała. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maria Angowska, Marek Cisek, Dariusz Hudzik, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Antoni 

Ziobro, Barbara Żak 

PRZECIW (1) 

Dominik Maziarz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Sławomir Czyż, Marek Kiczek, 

Magdalena Kotla, Kamila Wróbel, Andrzej Zając 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:10:06 
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Uchwałę referował Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego, poprosił Radę Miejską o przyjęcie autopoprawek.  

 

Pierwsza autopoprawka dotyczy podstawy prawnej przyjęcia przedmiotowej uchwały. 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowani Przestrzennego 

powiedział, że w związku z art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2023 

r., poz. 1688) po stwierdzeniu, że nie narusza on ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Boguchwała (Uchwała nr 18/336/05 Rady Gminy 

w Boguchwale z dnia 28.04.2005 r. z późn.zm.)  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Druga autopoprawka dotycząca nazwy Miejscowości dla której uchwalany jest plan. 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowani Przestrzennego 

powiedział, że wznosi o  zapis: w §1.1.  w formie Uchwala się miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego „Kielanówka Mała” w miejscowości Kielanówka zwany 

dalej „planem”.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowani Przestrzennego 

powiedział, że teren objęty postępowaniem dotyczy działek 229/2, 229/8, 229/10, 17/11 

położonych w obrębie Kielanówka położonych przy granicy z miastem Rzeszów, w 

bezpośrednim sąsiedztwie ulicy Staroniwskiej.  Obszar objęty zmianami to około 0.5 ha. 

Dotychczasowe przeznaczenie w miejscowym palnie to MN Teren zabudowy Mieszkaniowej. 

Główny Przedmiotem ustaleń planu jest przeznaczenia terenu tj. :teren zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej lub usług – 1MW-U, teren komunikacji drogowej wewnętrznej 

– 1KR. Zasady kształtowania zabudowy i zagospodarowania terenu ze wskazaniem na 

budynki mieszkalne wielorodzinne, usługowe i mieszkalno-usługowe w formie wolnostojącej 

lub grupowej, lokale użytkowe wyłącznie z usługami nieuciążliwymi, funkcja gospodarcza i 

garażowa w formie wbudowanej lub dobudowanej do budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego lub usługowego lub mieszkalno-usługowego, minimalna powierzchnia 

biologicznie czynna – 30% powierzchni działki budowlanej, maksymalna powierzchnia 

zabudowy – 60% powierzchni działki budowlanej, wskaźnik minimalnej intensywności 

zabudowy – 0,1 dla działki budowlanej, wskaźnik maksymalnej intensywności zabudowy –

2,5 dla działki budowlanej. Celem Zmiany jest umożliwienie wprowadzenia uporządkowanej 

zabudowy i zagospodarowania terenu, zgodnie z aktualnymi zamierzeniami inwestycyjnymi, 

wynikającymi z potrzeb rynnowych na tego typu inwestycje. 

 

Radny Pan Andrzej Świder - Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania 

i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:14:17 

 

Pani Ewelina Jasińska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała – 

powiedziała, że opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz w innych formach 

wychowania przedszkolnego nie mogą przekraczać kwoty maksymalnej określonej o której 

mowa w art. 52 ust. 3 Ustawy o finansowaniu zadań oświatowych która ta kwota nie może 

zostać zwaloryzowana. Minister Edukacji obwieszczeniem z 27 lutego 2024 r. w sprawie 

wysokości wskaźnika waloryzacji oraz maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego ustalił wskaźnik waloryzacji i uwzględniając ten wskaźnik 

określił zwaloryzowaną maksymalną wysokość kwoty opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w maksymalnej 1,44 zł.  

 

Radny Pan Antonii Ziobro - Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego 

wspieranego w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w tym mieszkaniu. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:16:15 

 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS powiedziała, że Ustawa z dnia 28 lipca 2023 r. o 

zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw, zobowiązuje podmioty 

prowadzące mieszkania chronione do przekształcenia ich w mieszkania treningowe lub 

mieszkania wspomagane. Funkcjonujące na obszarze Gminy Boguchwała mieszkanie 
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chronione wspierane znajduje się w budynku Klubu Integracji Społecznej w Niechobrzu. 

Mieszkanie to spełnia warunki przekształcenia w mieszkanie wspomagane. Zatem proponuje 

się przekształcenie dotychczasowego mieszkania chronionego wspieranego w budynku Klubu 

Integracji Społecznej w Niechobrzu w mieszkanie wspomagane.  Nadto, w załączniku do 

Uchwały ustala się zasady odpłatności miesięcznej dla mieszkańca za pobyt w mieszkaniu 

wspomaganym. Przy ustalaniu odpłatności stosowane jest kryterium dochodowe wynikające z 

art. 8 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej. Kryterium dochodowe 

osoby samotnie gospodarującej wynosi 776 zł, natomiast kryterium dochodowe na osobę w 

rodzinie wynosi 600 zł. Jednocześnie nadzór prawny Powiatowego Urzędu Wojewódzkiego w 

Rzeszowie wskazał na konieczność dokonania zmian w uchwale Nr LXX.771.2024 Rady 

Miejskiej w Boguchwale z dnia 28 marca 2024 r., dlatego zachodzi konieczność jej uchylenia 

i zastąpienie uchwałą o proponowanej treści.   

 

Radny Pan Antonii Ziobro - Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego w mieszkanie 

wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na II półrocze 2024 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:19:37 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zgodnie z §58 ust. 5 

Statutu Gminy Boguchwała przyjętego Uchwałą nr XIX.225.2016 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 21 stycznia 2016 roku Przewodniczący Komisji Stałych przedkładają 

Radzie do akceptacji półroczny plan pracy Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji na II półrocze 2024. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak 

 

Ad.15. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:20:32 

 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

przedstawiła informację o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Ad.16. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 04:21:39 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej z okazji dnia Samorządu Terytorialnego 

złożył ponownie gratulacje Panu Burmistrzowi Wiesławowi Kąkol za wyróżnienie jak 

również w imieniu Radnych podziękował wszystkim pracownikom Samorządowym życząc 

wytrwałości i satysfakcji oraz dalszych sukcesów.  

 
Pan Piotr Pustelny – przypomniał również o zbliżających się wydarzeniach na terenie Gminy 

Boguchwała.  

 
Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął II Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

 

Obrady trwały od godz. godz. 9:00 do godz. 13:30. 

 
Na II sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 13 czerwca 2024 roku podjęto następujące 

uchwały: 

1.    Uchwała II.11.2024 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Boguchwały. 

2.    Uchwała II.12.2024 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boguchwała za 2023 rok. 

3.    Uchwała II.13.2024 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Boguchwały za 2023 rok. 

4.    Uchwała II.14.2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

5.    Uchwała II.15.2024 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku. 

6.    Uchwała II.16.2024 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

7.    Uchwała II.17.2024 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 
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8.    Uchwała II.18.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną środowiska – 

usuwania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Boguchwała. 

9.    Uchwała II.19.2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Przy Lubczy" w miejscowości Boguchwała. 

10.    Uchwała II.20.2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Kielanówka Mała" w miejscowości Kielanówka. 

11.    Uchwała II.21.2024 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Boguchwała. 

12.    Uchwała II.22.2024 w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego wspieranego 

w mieszkanie wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

tym mieszkaniu. 

13.    Uchwała II.23.2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na II półrocze 2024 roku. 
 

 
 
Sporządziła protokół:  
S.Kowal  

 


